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Ontvangen reacties Schetsontwerp, n.a.v. inloopavond 5 juli ‘22”  
 Vraag/opmerking  Wijze van beantwoording 
1. 5-7-22 

Mijn voorstel is om de bochten vrij te houden met wederom paaltjes of 
keien die de stoep van de weg scheiden. Dit heeft dan gelijk als 2e 
functie om wildparkeerders te weren. 
Ik hoop (en dat geldt dan zeker voor de kinderen) dat er een 
kleurverschil is van de stenen van de stoep en dat van het wegdek 
zodat zij goed kunnen zien waar te stoppen alvorens over te steken. 
Tevens is mijn voorstel de paaltjes aan de lange zijde tegen de 
speeltuin aan te behouden. We zien nu heel goed dat het mensen er 
van weerhoudt daar te parkeren. 
 
26-8-22 
In de huidige situatie is in de bochten waar de paaltjes staan de 
stoephoogte gelijk aan het straatvlak. 
Handig voor mindervaliden, kinderwagens, skelters en al het andere 
wat wieltjes heeft. 
Zie zelf niet in dat de paaltjes een belemmering zijn voor 
mindervaliden. Ze staan zo'n 2 meter uit elkaar..... 
 
Mochten er in de bochten (hoek Slotlaan / Ir Lelylaan) en langs het 
speeltuintje hogere banden gebruikt worden, neem ik aan dat er wel 
'oploopjes' gemaakt worden voor mindervaliden, kinderwagens etc. 
 

18-8-22  
Ik heb de vragen intern besproken, waaronder een verkeerskundig adviseur, en wil u hier 
het volgende over informeren. 

1. Om foutparkeren te voorkomen worden hogere banden en beplanting toegepast. In 
de huidige situatie staan er veel paaltjes in de wijk, maar hier kleven ook nadelen 
aan: zoals eenzijdige ongevallen, schade en een blokkade voor mindervaliden.  
Om deze reden is er bewust gekozen voor groen in plaats van paaltjes. Groen draagt 
bovendien bij een aan duurzame omgeving en de beleving van de straat.  

2. Het bestaande bestratingsmateriaal wordt zoveel mogelijk hergebruikt. Bovendien 
verschilt het materiaal van de bestrating. Voor het trottoir worden tegels gebruikt 
en de rijbaan is voorzien van klinkerverharding.  

 
30-8-22 
Op de website staan alle documenten en informatiepanelen die gebruikt zijn tijdens de 
bewonersavond. Zie hier de link.  
https://www.heemstede.nl/over-de-gemeente/projecten/riolering-slotlaan-en-omgeving 
  
Naar aanleiding van alle reacties wordt de schetstekening nog aangepast en verbeterd. Deze 
laatste reactie neem ik ook mee.  
Bij de tweede bewonersavond zal dan de verbeterede versie gepresenteerd worden. Dit zal 
rond november zijn.  
 

2. 5-7-22 
Ik vind het groen voor het plantsoen in de Slotlaan erg mooi 
gesitueerd maar mijn vraag is wordt dit ook bijgehouden? 
 
Mijn vraag is of de boom voor mijn huis vervangen wordt of dat het 
dezelfde boom blijft. Veel last van deze boom! 

18-8-22 
Bij deze wil ik u laten weten dat een paar vragen/opmerking nog intern besproken worden. 
Ivm verlof en langdurige afwezigheid duurt onze reactie helaas langer dan wenselijk. Mijn 
Excuus hiervoor. U krijgt vóór 20 september 2022 een antwoord.  
 
12-9-22 
Het plantsoen in de Slotlaan wordt grotendeels heringericht. De bestaande bomen blijven, 
het overige groen en de omliggende bestrating zullen worden opgeknapt en worden 
bijgehouden.  
Momenteel zitten we in de voorbereiding en worden er 3 ontwerptekeningen uitgewerkt. De 
direct omwonende mogen kiezen welke inrichting definitief komt.  
In het ontwerp wordt rekening gehouden met veel groen en tijdelijke opvang van regen 
tijdens hevige neerslag.  
 
De bomen die in de wijk staan, blijven. Tijdens de werkzaamheden worden deze beschermd 
en als het nodig is worden deze onderhouden. Welke boom heeft u last van? 

https://nam12.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.heemstede.nl%2Fover-de-gemeente%2Fprojecten%2Friolering-slotlaan-en-omgeving&data=05%7C01%7C%7C284cb19cca494557fa8208da8a7b44a7%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637974559280193161%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=6KJnyAjZNGG37IRQe8pFizh20ir7s2PNrkxIuH0424c%3D&reserved=0
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3. 5-7-22 

De bloembak ter hoogte van Madoerastraat 26, wordt niet 
onderhouden. Is een en al onkruid. Als ik het goed heb ligt er een 
klavertje vier tegel bij de bloembak. 

18-8-22 
De bloembak is in adoptie uitgegeven (klavertje vier). Intern gaan wij uitzoeken wie 
verantwoordelijk is voor het onderhoud en zullen handelen tot verbetering van het groen.  
 
15-9-22 
melding intern verder opgepakt via Mozard. Handhaving op de hoogte gebracht. 

4.  5-7-22 
Gelieve goed naar de bomen op het pleintje naast Slotlaan 3 te kijken. 
Met name de Esdoorn staat scheef, helt over en hangt voor een groot 
deel over een oprit, garage en huis. Bij iedere storm zijn we bang dat 
hij een keer op het huis terecht komt. Graag heel goed snoeien of 
weghalen. 

18-8-22 
Bij deze wil ik u laten weten dat een paar vragen/opmerking nog intern besproken worden. 
Ivm verlof en langdurige afwezigheid duurt onze reactie helaas langer dan wenselijk. Mijn 
Excuus hiervoor. U krijgt vóór 20 september 2022 een antwoord.  
 
19-9-22 
Wij hebben de boom nagekeken.  
De boom staat lichtjes scheef, maar is gezond en heeft geen mankementen.  
Elke 3 jaar wordt de boom gecontroleerd en indien nodig voor de boom gesnoeid. 
 

5. 
 
 

5-7-22 
Ik denk/vind dat de bomen Lelylaan 3/11 eens goed nagekeken 
moeten worden, ook de bermen aan de Lelylaan, het onkruid staat 
daar vaak huizenhoog. Soms wordt er gemaaid maar de bende wordt 
slecht geruimd. Mijn idee, verwijder het, leg een tegelpad aan, minder 
honden uitwerpselen en minder ergernis van gras, onkruid, etc. Wat 
tussen de tegels groeit. 
 
Ook de voortuintjes Sportparklaan/Van Lijndenlaan zorgen voor veel 
ergernis, gras wordt slecht gemaaid om bomen en struiken kunnen ze 
niet heen, er wordt niet geruimd en er ligt meer gras op straat dan op 
de veldjes. Gras groeit op stoepen en straten dus.  
 
Ook de omgeving Ringvaartlaan/Oudeslot. Prachtige ruimte om met 
de hond te wandelen maar dat mag niet. Handhaving spreekt 
hondenbezitters welaan maar in de avonden wanneer gedeald wordt 
zie je niemand. 

18-8-22 
Bij deze wil ik u laten weten dat een paar vragen/opmerking nog intern besproken worden. 
Ivm verlof en langdurige afwezigheid duurt onze reactie helaas langer dan wenselijk. Mijn 
Excuus hiervoor. U krijgt vóór 20 september 2022 een antwoord.  
 
19-9-22 
Ik kan u het volgende informeren over hoe ons onderhoud wordt uitgevoerd. 

- Elke 3 jaar worden de bomen gecontroleerd en indien nodig onderhouden 
(gesnoeid/gekapt).  

- Rondom bomen wordt sinds dit jaar maar 1x per jaar gemaaid met de bosmaaier. 
Dit is beter voor de bomen. 

- Het gras wordt 2 keer per jaar gemaaid. Dit is goed voor de biodiversiteit en de 
bomen.  

- Het gras aan de Van Lyndenlaan en de sportparklaan wordt elke 10 dagen gemaaid 
in het maaiseizoen.  

 
De gemeente doet haar best om zo min mogelijk (extra) verharding aan te brengen, zoals een 
tegelpad. Groen of ruimte tussen tegels absorberen beter regen.  
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Hierdoor blijft de bodem iets natter, dit is gunstiger voor het groen tijdens drogere periode. 
Daarnaast ontstaat er meer ruimte in de riolering en dus minder water op straat tijdens 
heftige buien.  
 
Waar honden wel of niet uitgelaten mogen worden kan ik helaas niets over zeggen. Mijn 
project gaat over het verbeteren van de riolering en de herinrichting van groen en het 
straatwerk. Er zijn meer vragen binnen gekomen waar met honden gewandeld mogen 

worden en of dit anders kan. Dit heb ik intern doorgegeven. 
 

6. 5-7-22 
Mijn voorstel is om de Lelylaan tussen Lyndenlaan en Slotlaan 
éénrichting te maken van de Lyndenlaan naar Slotlaan. Dit voorkomt 
hard rijden van verkeer wat van de sportparken komt richting 
Cruquiusweg. 
 

18-8-22 
Ik heb de vraag is met onze verkeerskundig adviseur besproken. Helaas is het niet mogelijk 
om uw wens uit te voeren. Het instellen van eenrichtingsverkeer is niet de oplossing tegen 
hard rijden.  
Eenrichtingsstraten nodigen juist uit tot sneller rijden, aangezien geen verkeer in de 
tegenrichting te verwachten is. 
 

7. 5-7-22 
In plantsoen Slotlaan zijn 2 dode kastanjes vervangen door struikjes 
die nu dood zijn. Zou mooi zijn als hier weer 2 nieuwe kastanjes voor 
terug komen. 
 
Bijna alle groene paden in de buurt zijn verboden voor honden. Voor 
honden zijn weinig wandelpaden in de buurt. Zet aub alles open en 
bijv. in het broedseizoen dicht. Laat het bijv. aangelijnd gebied worden, 
maar doe iets. Kijk als voorbeeld naar het nieuwe schelpenpad: 
helemaal dicht gegroeid. Verder iets vaker snoeien en maaien. 
 
De impressies zijn iig erg mooi. Nu nog de werkelijkheid. 

18-8-22 
Bij deze wil ik u laten weten dat een paar vragen/opmerking nog intern besproken worden. 
Ivm verlof en langdurige afwezigheid duurt onze reactie helaas langer dan wenselijk. Mijn 
Excuus hiervoor. U krijgt vóór 20 september 2022 een antwoord.  
 
12-9-22 
De groenperk in de Slotlaan wordt grotendeels heringericht, er komen geen nieuwe 
kastanjes. De bestaande bomen blijven, het overige groen en de omliggende bestrating zullen 
worden opgeknapt.  
Momenteel zitten we in de voorbereiding en worden er 3 ontwerptekeningen uitgewerkt. De 
direct omwonende mogen kiezen welke inrichting definitief komt.  
In het ontwerp wordt rekening gehouden met veel groen en tijdelijke opvang van regen 
tijdens hevige neerslag.  
 
Helaas kan ik niet toezeggen dat er een verandering komt, waar wel of niet met de hond 
gewandeld mag worden. Mijn project gaat over het verbeteren van de riolering en de 
herinrichting van groen en het straatwerk.  
Uw wens voor de honden geef ik intern door, er zijn namelijk meer opmerkingen hierover 
ontvangen.  
 



4 
 

 

8. 5-7-22 
Komt er ook mooiere straatverlichting? De verlichting in de 
lantaarnpalen schijnen te fel. Ook de verlichting van de RCH 
(lichtmasten) schijnen ’s avonds je huiskamer binnen, en daardoor last 
met tv kijken. 

18-8-22 
De openbare verlichting wordt vervangen. In 2021 is het principe vastgesteld voor het beeld 
van de openbare verlichting. Daarbij is vastgesteld dat in deze wijk, vier meter hoge  
lichtmasten komen met een paaltoparmatuur, zoals is geplaatst in het nieuwe wijkje bij de 
Haven (in de Mastkade, Zeilstraat, Ankerstraat en Havenstraat).  

9. 
 

5-7-22 
Het groenperkje in de Slotlaan heeft mooie kastanjebomen. Echter, er 
is een gat ontstaan door verwijderde bomen. Het zou mooi zijn dat in 
het vernieuwde plan dat kan worden verbeterd. 

18-8-22 
Bij deze wil ik u laten weten dat een paar vragen/opmerking nog intern besproken worden. 
Ivm verlof en langdurige afwezigheid duurt onze reactie helaas langer dan wenselijk. Mijn 
Excuus hiervoor. U krijgt vóór 20 september 2022 een antwoord.  
 
12-9-22 
De groenperk in de Slotlaan wordt grotendeels heringericht. De bestaande bomen blijven, het 
overige groen en de omliggende bestrating zal worden opgeknapt.  
Momenteel zitten we in de voorbereiding en worden er 3 ontwerptekeningen uitgewerkt. De 
direct omwonende mogen kiezen welke inrichting definitief wordt gemaakt.  
In het ontwerp wordt rekening gehouden met veel groen en tijdelijke opvang van regen 
tijdens hevige neerslag.  
 

 

 

Ontvangen overige reacties Schetsontwerp  
10. 11-8-22 Gesprek op locatie 

Meneer laat de hond uit en woont hier al 40 jaar. Is bij bewonersavond 
geweest en heeft met de vakspecialist groen gesproken.  
Zijn wens is meer water voor de deur, ook waar hij zijn gieter mee kan 
vullen. Bomen laten staan en pad maken voor hond uitlaten 
(aangelijnd). 
 

Project uitgelegd en aangegeven dat zoveel mogelijk groen blijft. 
Honden uitlaten valt niet binnen dit project maar is een aandachtspunt is voor de gemeente.  

11. 
 

17-8-22 Inkomende mail via Mozard 
Ik ben op de informatiebijeenkomst geweest op 5 juli over de 
herinrichting van de Slotlaan + omgeving vanwege de nieuwe riolering. 
Binnen twee weken zou de presentatie op de website geplaatst worden. 
Ik heb regelmatig gekeken, maar de informatie is niet geplaatst. Een 
zienswijze heb ik derhalve nog niet ingediend. Nu zie ik tot mijn schrik 

18-8-22 
Goed dat u aanwezig bent geweest bij de informatiebijeenkomst van 5 juli. Ik heb vernomen 
dat dit een positieve avond is geweest. 
Helaas is XX door persoonlijke omstandigheden niet meer de projectleider voor dit project. 
Per direct neem ik dit project over.  
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dat de informatie in de vakantieperiode op de gemeentelijke website is 
gezet, zie bijlage. En ik ben nu ook nog te laat met een zienswijze !!! Dit 
is bijzonder ongelukkig. Ik verneem graag wat de uiterste datum is dat 
ik nog een zienswijze kan indienen. Die dan ook graag op de website 
vermelden. En waarom is projectleider XX vervangen ? Waarom 
vermeld u niet op uw website wanneer een pagina voor het laatst is 
aangepast? Dan kan de gebruiker zien hoe actueel de informatie is.  
 

Momenteel lees ik mij hiervoor in en zorg ik ervoor dat alle vragen en opmerkingen van 5 juli 
beantwoord worden zodat we verder kunnen naar het voorlopig ontwerp.   
Het voorlopig ontwerp is een fase na het schetsontwerp waarbij nog steeds alle input 
geleverd mag worden die ik uiteindelijk mee kan nemen naar het definitief ontwerp.  
Er was behoefte aan een snelle einddatum voor het schetsontwerp, zodat de planning weer 
iets aangescherpt kan worden. Ik ben het met u eens dat dit misschien wat opgejaagd 
overkomt, maar dat hoeft dus niet.  
Ik wil u hierbij dan ook vragen om uw input alsnog te geven en zie ik uw reactie dan ook 
graag tegemoet. Lukt dit voor half september?  
De informatie en afbeeldingen die op de site staan, zijn de meest actuele versie. Helaas is de 
update later gepubliceerd omdat we afhankelijk waren van en extern bureau.  
Bedankt voor de opmerking om een datum te plaatsen op de site met de laatste gewijzigde 
versie, dit neem ik mee in mijn volgende wijziging.  
Begin volgende week komt een andere planning op de site te staan. Het project is spijtig 
genoeg inmiddels met 4 maanden vertraagd.  
 

12. 17-8-22 Ontvangen mail via mailbox 
As dinsdagavond 23 augustus hebben we met het XX overleg over de 
plannen. 
Vraag: Zijn de plannen (Riolering Slotlaan en omgeving | Gemeente 
Heemstede) jullie laatste versie?  Ik begreep eerder dat dit nog steeds 
de eerdere versie was die ook is gebruikt voor de infoavond op 5 juli jl. 
Vast bedankt voor je reactie en wij stellen het op prijs om z.s.m. elkaar 
te ontmoeten. 
 
Wellicht kunnen wij begin september, na of voor het gesprek met de 
burgemeester,  zo plannen dat wij ook met jou afspreken. 
Er wordt geprobeerd  dit gesprek  in het begin van een avond te 
organiseren. 
 
13-9-22 reactie 
Na intern overleg hebben wij de voorkeur voor een iets andere aanpak 
omdat onze standpunten eigenlijk heel duidelijk en bekend zijn. Wij 
vallen steeds in herhalingen! 
Verkeersveiligheid is het thema, met name de S-Bocht en als die is 
aangepast snelheidsverminderings-maatregelen na/voor die 
bochtaanpassing ( ir Lely vanaf Slotlaan naar die aanpassing). 
Verder zijn algemene aanpassingen gewenst zodat de snelheid in de 
buurt omlaag gaat. Ideeën om naast de verhogingen op de kruisingen 
zijn wij graag. 
Wij kunnen weer met jullie in gesprek maar de standpunten zijn nu al 
meerdere keren aangegeven dat dat ons grootste wensen zijn. 

18-8-22 
Fijn dat u mij mailt en op korte termijn contact wilt. Deze uitnodiging pak ik graag met beide 
handen aan. Bewoners weten immers goed wat in de buurt speelt, en ik laat mij hier graag 
over informeren.  
 
Door de plotselinge afwezigheid van XX ben ik mij zo goed als mogelijk aan het verdiepen in 
dit project en probeer ik kennis te maken met de omgeving.  
Er ligt een mooi schetsontwerp die inmiddels is gedeeld met de bewoners. Het 
schetsontwerp weergeeft een illustratie als startpunt in het proces voor alle wensen. 
 
Het voorlopig ontwerp is een fase na het schetsontwerp waarbij nog steeds alle input 
geleverd kan worden die ik uiteindelijk mee kan nemen naar het definitief ontwerp.  
Er was behoefte aan een snelle einddatum voor het schetsontwerp, zodat de planning iets 
aangescherpt kan worden. Dit kan misschien wat opgejaagd overkomen, maar er is nog 
steeds ruimte om te reageren.   
Ik wil jullie hierbij dan ook vragen om uw input alsnog te geven en zie ik uw reactie dan ook 
graag tegemoet. Lukt dit voor half september?  
Op de site staat de meest actuele informatie. Dit is inderdaad nog steeds het schetsontwerp 
zoals gepresenteerd op 5 juli.  
Begin volgende week laat ik de planning op de site nog aanpassen, dus wellicht goed om nog 
even in de gate te houden.  
 
Lijkt me fijn om op korte termijn kennis te maken. Dit kan wat mij betreft volgende week al 
en eventueel bij u/jullie thuis.  

https://www.heemstede.nl/over-de-gemeente/projecten/riolering-slotlaan-en-omgeving
https://www.heemstede.nl/over-de-gemeente/projecten/riolering-slotlaan-en-omgeving
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Daarnaast is dit voor de bouw door de gemeente toegezegd! Ivm meer 
verkeersbewegingen in de buurt. 
 
Als jullie de schetsontwerpen hebben aangepast willen wij heel graag 
deze zien en komen wij met reactie binnen een paar dagen. 
Een mondelinge afstemming daarna kunnen wij ook snel afstemmen 
zodat je project geen noemenswaardige vertraging zal oplopen 
 

Ik ben terughoudend met afspreken in de avond ivm mijn gezin, maar als dit het beste 
uitkomt zorg ik dat ik aanwezig ben. Ik zie graag een voorstel om elkaar te ontmoeten 
tegemoet.   
 

  

NB. Al deze bewoners, uitzondering nr. 10, hebben op 22 november een email ontvangen met een opsomming van de laatste wijzigingen in het ontwerp en hebben een 

vooraankondiging ontvangen voor de inloopbijeenkomst van woensdag 7 december.  


